
Protokół nr 4/2011 z posiedzenia
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu

oraz Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska
odbytego w dniu 14 marca 2011 roku

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Zakończenie.

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Tadeusz Ratajczak.
Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad.3. Zaopiniowanie materiałów na sesję.

a) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej 
Borku Wlkp. Pana Edwarda Sikorskiego

Przewodniczący Komisji – Tadeusz Ratajczak przedstawił projekt uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 
Opinia Komisji: pozytywna.

b) wyodrębnienia w budżecie Gminy Borek Wlkp. na rok 2012 środków 
stanowiących fundusz sołecki

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji.
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że odbyło się spotkanie sołtysów, na którym 
wszyscy wypowiedzieli się za wyodrębnieniem w 2012 roku środków 
stanowiących fundusz sołecki. Ponadto dodała, że w spotkaniu nie wzięli 
udziału tylko sołtysi wsi Zalesia i Siedmiorogowa II.
Radny Andrzej Kubiak stwierdził, że opinia mieszkańców wsi w tym zakresie 
jest także pozytywna. Radny jednak dodał, że 50% środków z funduszu zostanie 
przeznaczona na utrzymanie świetlicy wiejskiej i strażnicy OSP. Środki 
z funduszu sołeckiego zdaniem radnego winny być przeznaczone na inwestycje.

Burmistrz poinformował, że jeżeli w/w środki byłyby przeznaczone na 
inwestycje, to modernizacja świetlicy w Zalesiu trwałaby ok. 20 lat.
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Radny Mieczysław Dębowiak poparł stanowisko radnego Andrzeja Kubiaka, 
dodał ponadto, że środków z funduszu sołeckiego nie można przeznaczać na 
zakup energii.

Burmistrz wyjaśnił, że na oświetlenie ulic Gmina nie może zlecić zakupu energii 
z funduszu sołeckiego, natomiast na zakup energii w świetlicy wiejskiej, może.

Radny Romuald Gawroński stwierdził, że 4,5 tys zł z funduszu sołeckiego wsi 
Karolew jest przeznaczone na utrzymanie remizy strażackiej.

Przewodniczący Rady poinformował, że mieszkańcy wsi Trzecianów wnioskują 
o wybudowanie świetlicy wiejskiej, ponieważ nie mają jej jeszcze, natomiast 
wieś Zalesie już od wielu lat ma świetlicę. 

Opinia Komisji: pozytywna.

c) wniesienia aportu do Spółki „Borecki Zakład Wodociągów i Kanalizacji 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Karolewie

Przewodniczący Komisji – Tadeusz Ratajczak  przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  na  wniosek  Burmistrza  Borku 

Wlkp. wnosi się do spółki „Borecki Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka 
z  ograniczoną  odpowiedzialnością”  w formie  aportu  środki  trwałe  o  łącznej 
wartości 1.534.039,99 zł.

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 
Opinia Komisji: pozytywna.

d) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz 
użytkownika wieczystego nieruchomości położonych w Borku Wlkp. 
przy ul. Jeżewskiej (działka 73/71)

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  na  mocy  powyższej  uchwały 
wyraża się  zgodę na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz użytkownika 
wieczystego  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  
Borek  Wlkp.  położonej  w  Borku  Wlkp.  przy  ul.  Jeżewskiej,  oznaczonej  
w ewidencji gruntów jako działka  nr 73/71 o powierzchni 0,4460 ha.
Inspektor Urzędu Miejskiego – Stefan Szymczak poinformował, że wcześniej 
był tam POM, obecnie użytkownikiem wieczystym jest pan Adamkiewicz zam. 
Borek Wlkp. 
Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 
Opinia Komisji: pozytywna.
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e) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz 
użytkownika wieczystego nieruchomości położonej w Borku Wlkp. przy 
ul. Jeżewskiej (działek nr 73/70 i 73/41)

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  projekt  uchwały  dotyczy 
wyrażenia  zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz użytkownika 
wieczystego  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy     Borek  Wlkp. 
położonych  w  Borku  Wlkp.  przy  ul.  Jeżewskiej,  oznaczonych  
w ewidencji gruntów jako działki nr 73/70 i 73/41 o powierzchni odpowiednio 
0,1356 ha i 0,5785 ha.
Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 
Opinia Komisji: pozytywna.

f) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp.

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  na  mocy  powyższej  uchwały 
wyraża  się   zgodę  na  dokonanie  zbycia  w drodze  bezprzetargowej  Państwu 
Marii  i  Tadeuszowi  małż.  Urbańskim   nieruchomości  gruntowej 
niezabudowanej  stanowiącej  własność  Gminy  Borek  Wlkp.  w  celu  
uzupełnienia  działek  sąsiednich  nieruchomości  oznaczonej  w  ewidencji  
gruntów jako działka nr 1054 – o pow. 0,0177 ha, obręb Borek Wlkp. ul. Droga 
Lisia. Wartość nieruchomości ustalona zostanie na podstawie wyceny dokonanej 
przez rzeczoznawcę majątkowego.

Inspektor Urzędu Miejskiego – Stefan Szymczak wyjaśnił, że grunt 
przeznaczony do sprzedaży usytuowany jest obok zagrody państwa Urbańskich, 
stanowi pas gruntów pomiędzy ulicą na Osiedlu 600 –lecia, a gruntami 
właścicieli nieruchomości państwa Urbańskich. Działka ta nie może stanowić 
samodzielnej działki budowlanej, ponieważ w/w państwo posiadają wjazd na 
podwórze z ulicy 600 – lecia. W związku z powyższym celowa jest sprzedaż 
tego gruntu.
Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 
Opinia Komisji: pozytywna.

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych położonych 
w Borku Wlkp. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że na mocy powyżej uchwały Rada 
wyrazi zgodę na nabycie nieruchomości gruntowych położonych 
w Borku Wlkp. na Osiedlu Powstańców Wlkp. zapisanych w księdze wieczystej 
PO1Y/00003890/6 w Sądzie Rejonowym w Gostyniu w skład których wchodzą 
następujące działki gruntów:

1) Nr 542/1 - o pow. 0,0110 ha,
2) Nr 542/5 - o pow. 0,0462 ha,
3) Nr 1116/3 - o pow. 1,0871 ha,
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4) Nr 1116/5 - o pow. 0,0950 ha.

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 
Opinia Komisji: pozytywna.

h) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji 
i deklaracji w sprawie podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego,

i)  zmiany uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 
nieruchomości
Skarbnik Gminy poinformowała, że w związku ze zmianą ustawy

 o podatkach i opłatach lokalnych należy uaktualnić zapis w uchwale w w/w 
sprawie. Skarbnik dodała, że zmiana nie obejmuje zwiększenia stawki podatku. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 
Opinia Komisji: pozytywna.

j) zasad przyznawania uczniom Stypendium Burmistrza Borku Wlkp. 
za osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 
Opinia Komisji: pozytywna.

k) określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 
warunków i sposobu ich przyznawania

Radny Mieczysław Kowalski zwrócił uwagę, że w oświadczeniu o wysokości 
dochodów na członka rodziny winno być dopisane słowo „miesięcznie”.
Członkowie Komisji poparli zgłoszony wniosek.
Innych uwag nie zgłoszono.
Opinia Komisji: pozytywna.

l) zmian budżetu i w budżecie

Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiany po stronie dochodów dotyczą:
- dz. 600, rozdz. 60016, § 6207 – zwiększa się dochody budżetowe o kwotę 
759.565 zł natomiast zmniejsza się w § 6308 o kwotę 759.565 zł.
Po stronie wydatków wprowadza się następujące zmiany:
• w dz. 600, rozdz. 60016, dokonuje się następujących zmian -
  - zmniejsza się wydatki w § 6058 o kwotę 759.565 zł, zwiększa w § 6057 
o kwotę 759.565 zł (dotyczy zadania „Budowa z przebudowa drogi gminnej 
od drogi wojewódzkiej  nr 438 (od ul.  Koźmińskiej)  do drogi powiatowej 
P4965”), 
• w dz. 900, rozdz. 90015, § 4260 zmniejsza się wydatki  o kwotę 5.600 zł, 
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• w  dz.758,  rozdz.  75818,  §  4810  zwiększa  się  rezerwę  celową  
o  kwotę  5.600  zł,  na  realizację  zadań  własnych  z  zakresu  zarządzania 
kryzysowego
• w dz. 921, rozdz. 92109, § 2480 zmniejsza się dotację podmiotowa dla 
instytucji kultury o kwotę 105.000 zł, natomiast zwiększa w § 6220 o kwotę 
105.000 zł – dotacja celowa dla instytucji kultury na zakupy inwestycyjne. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 
Opinia Komisji: pozytywna.

Ad.3. Wolne głosy i wnioski.

W tym punkcie Wiceprzewodniczący Rady – Roman Szczepaniak zaprosił 
wszystkich obecnych na festyn charytatywny, który odbędzie się w dniu 
10.04.2011 r. w sali ZPM „Mróz” w Borku Wlkp. – cały dochód z festynu 
zostanie przeznaczony na rehabilitację Igi – córki nauczyciela Zespołu Szkół 
w Borku Wlkp.

Przewodniczący Rady wnioskował o możliwość korzystania 
z siłowni przez młodzież oraz ustalenie cennika odpłatności za korzystanie. 

Burmistrz wyjaśnił, że w sprawie korzystania z siłowni z wnioskiem powinna 
zwrócić się młodzież.

Ad.4. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów
Przewodniczący Komisji – Tadeusz Ratajczak zakończył posiedzenie.

Protokołowała Przewodniczący Komisji

Wiesława Wójcik Tadeusz Ratajczak 
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